
ACTA CONSELL DE BARRI DEL CARMEL 
D´1 DE DESEMBRE DE 2015 

DATA I HORA: Dimarts, 1 de desembre de 2015 de 19:00 a 22:30 hores. 

LLOC: Biblioteca El Carmel-Juan Marsé. 

 

La Regidora d’Horta-Guinardó, Mercedes Vidal, inicia la sessió donant la benvinguda als 

assistents (85 veïnes/veïns, entre els quals es troben representants de 13 entitats i serveis del 

barri i representants de tots els grups municipals del Districte).  

Presenta la taula, composada per ella mateixa, el conseller tècnic (Pau Gonzàlez), la consellera 

del barri (Elsa Plaza) i el gerent del Districte (Eduard Vicente). Presenta també al vice-president 

del Consell , Frank Pérez del Círculo Artístico Sinatrahem, que està també present, tot i no ser a 

la taula. 

La Regidora explica que l’objectiu del govern és potenciar el Consell de Barri com espai de 

participació, revisant de manera col·lectiva el format i els continguts a tractar. La idea és 

construir un espai de reflexió col·lectiva sobre com volem el barri. Per aquest motiu, a la sessió 

ens acompanyen tècnics de la Cooperativa Raons Públiques, que s’encarregaran de treballar 

amb els assistents:  l’avaluació del funcionament del Consell de Barri i el desenvolupament de 

propostes d’actuació per al barri com a tret de sortida al procés d’elaboració del nou PAD. 

Tot seguit, i després de repassar els objectius, l’estructura i la metodologia de la sessió,  dóna 

pas a l’inici de  l’ordre del dia marcat per la comissió de seguiment del Consell de Barri, reunida 

el 18-11-2015. 

 

1.INFORMACIÓ DEL GOVERN SOBRE TEMES PENDENTS DE L’ANTERIOR 

CONSELL DE BARRI. A càrrec d’Eduard Vicente, gerent del Districte.  

El gerent explica que ha revisat el quadre de demandes del Consell de Barri anterior, i es 

refereix a les següents qüestions: 

 Molèsties per incivisme al Turó de la Rovira: s’ha estat treballant i fent seguiment per a 

regular l’accés de vehicles i per minimitzar les molèsties generades pels visitants. La 

idea és treballar per evitar que l’espai de les Batèries no esdevingui un lloc turístic 

massificat. 

 S’ha revisat l’enllumenat de la Plaça Pastrana. 

El conseller tècnic (Pau Gonzàlez) pren la paraula per explicar que la Comissió de Seguiment ha 

proposat un seguit de temes sobre els quals es pensa que cal informar en aquest Consell de 

Barri. Es tracta de temes importants que cal tenir sobre la taula de cara al nou Pla d’Actuació 



del Districte, amb prou rellevància com per a ser tractats amb profunditat en la segona part de 

la sessió. 

2.REFLEXIÓ ENTORN A L’ELABORACIÓ DEL PLA D’ACTUACIÓ MUNICIPAL I 

DEL PLA D’ACTUACIÓ DE DISTRICTE PER A AQUEST NOU MANDAT. A càrrec 

de Pau Gonzàlez, conseller tècnic del Districte. 

S’explica que s’estan engegant els processos del PAM (Pla d’Actuació Municipal) i del PAD (Pla 

d’Actuació de Districte), que recollirà el què ha de passar durant tot el mandat.   

Respecte al PAD, la intenció és que el debat es faci als barris. S’està redactant un document 

inicial per part del govern, que recull propostes tècniques, reivindicacions del teixit associatiu, 

propostes dels grups polítics... Amb els Consells de Barri s’ha iniciat el procés de definició amb 

la ciutadania, que es traslladarà als diferents espais de participació per decidir entre tots, amb 

el màxim consens possible, quins són els reptes a afrontar. S’intentarà fugir de l’individualisme 

i apostar per la construcció col·lectiva. Entre gener i març s’obrirà el procés a tothom, inclosos 

els què no participen habitualment. Aquest procés tindrà la seva darrera fase entre març-abril 

de 2016, amb la negociació política per a l’aprovació definitiva per part dels plenaris de 

Districte i de Ciutat.  

Es partirà de la feina feta, del Pla de Futur 2010-20, amb les necessàries revisions i 

actualitzacions. Avui es tracta de recollir propostes i aportacions, i durant els propers mesos 

s’anirà construint –col·lectivament- la proposta final.  

Finalment, el conseller tècnic demana als assistents la seva col·laboració, ja que la intenció és 

que el PAD no sigui un document del govern i dels grups municipals, sinó de totes i tots.  

3. INICI DEL PROCÉS DE TREBALL ENTORN AL  NOU PAD.  A càrrec de la 

Cooperativa Raons Públiques. 

Els dinamitzadors de la Cooperativa Raons Públiques expliquen breument quina serà  la 

metodologia de treball en aquesta fase de la sessió. El seu rol consisteix en facilitar 

l’organització i l’aclariment dels temes de cara al debat.  

Es divideix la sala en dos espais, amb dos panells on estan reflectits els temes del Pla de Futur i 

altres recollits prèviament. Cada assistent al Consell pot situar-se en l’espai que vulgui. En 

l’espai 1 es treballaran propostes de Convivència i Seguretat, Serveis Públics i Equipaments i 

Comerç i Ocupació. En l’espai 2, Urbanisme i Espai Públic, Mobilitat, Accessibilitat i Habitatge i 

Associacionisme i Participació.  

Finalitzada la dinàmica (25 minuts),  es torna al format de Plenari. Seguidament, s’expliquen, 

en línies generals, els resultats del debat en cada un dels espais: 

Alexandra Lara (Fundació Els Tres Turons), fa de portaveu del grup que ha treballat en el 

primer espai . Explica que es tracta de temes ja recollits, d’una manera o altra, en el Pla de 

Futur: 



-Educació i promoció de la convivència: es veu necessari treballar l’acollida integradora a 

nouvinguts i l’educació en valors. S’observa que ha disminuït la participació de les AMPA i es 

valora que cal apostar per una major dinamització i promoció de les associacions de mares i 

pares dels centres públics. 

-Serveis públics i equipaments. Surten els següents aspectes: 

 Falten places d’educació secundària (en aquest punt es fa una crida a la 

participació en la Plataforma Horta vol Institut). 

 Dèficit de recursos en els Serveis Socials. 

 Ús comunitari de l’espai del Ranxo. 

 Necessitat d’articulació del treball relacionat amb la pobresa energètica al 

barri. 

 Necessitat de comptar amb atenció especialitzada i continuada des del CAP 

Carmel, i manteniment de les plantilles. 

 Treballar accions amb perspectiva de gènere (per exemple, a través de l’Escola 

d’Adults del Carmel, entre altres agents). 

-Comerç i Ocupació: recolzar el Punt d’Acció Contra l’Atur del Carmel i tota mena d’iniciatives 

encaminades a combatre l’atur, especialment entre els col.lectius amb majors dificultats. 

Carlos López (Cooperativa Raons Públiques), fa de portaveu dels resultats del debat en el 

segon grup. Explica que cal complir els compromisos generals del Pla de Futur respecte a 

temes com l’estat i millora dels carrers, la mobilitat i accessibilitat a diferents punts del barri, 

abordar el projecte de Tres Turons i treballar mesures de promoció de l’associacionisme i la 

participació.  

Els resultats obtinguts seran elaborats i retornats al Districte, incorporant-se al procés del PAD 

i del PAM. Així mateix, s’adjunta com a Annex 1 d’aquesta acta el resum dels murals on s’ha 

recollit la informació. 

4.INFORMACIÓ DE LA REGIDORA SOBRE PROJECTES PENDENTS AL BARRI 

DEL CARMEL: 

La Comissió de seguiment del Consell de Barri va demanar que es fes esment des del Govern a 

l’estat actual de diversos projectes: 

 Reforma de la Rambla del Carmel: en el primer semestre de 2015 es va iniciar un 

procés de participació en el marc de la comissió de seguiment, al qual cal donar 

continuïtat dins el debat per a l’elaboració del PAD. No hi ha cap projecte fet, es 

parteix de zero i cal veure entre totes i tots com s’aborda la planificació d’una actuació 

de gran calat com aquesta. 

 Tres Turons: el planejament vigent és l’aprovat fa dos mandats. Horta-Guinardó és el 

Districte amb més afectats urbanístics de Barcelona; urbanísticament, a Tres Turons ja 

no es pot desafectar més (es va desafectar ja tot el que, legalment, era possible). Ara 

cal començar a executar les afectacions. Sabem que és un procés molt lent, i que 



requereix estudi gairebé cas per cas. S’intentarà avançar tot el que es pugui durant el 

mandat. 

 CAP Carmel: el Districte és conscient de la situació de les reduccions en la plantilla i de 

la preocupació per les jubilacions de pediatria que no es cobriran. L’Ajuntament no té 

competències en aquests temes però, conjuntament amb l’Agència de Salut Pública, 

s’està fent una feina de diagnosi dels barris per corregir desigualtats. El Carmel s’ha 

considerat un barri prioritari per engegar accions en aquesta línia, perquè presenta 

indicadors de salut i socio-econòmcs que justifiquen una actuació particular. 

 Local de l’antic Parc Auxiliar de Neteja (C/Llobregós): el govern comparteix la idea que 

cal un equipament a la zona del Baix Carmel per a ús veïnal i associatiu. Respecte al 

local disponible a Llobregós s’està recollint tot la informació i documentació 

disponibles i la proposta és programar a principis de 2016 una sessió específica de la 

comissió de seguiment per treballar aquest tema.  

 Espai El Ranxo: està en marxa una revisió per a millores tècniques de 

l’acondicionament i l’obertura i tancament de l’espai. Està pendent una nova trobada 

amb el Pla de Desenvolupament Comunitari Carmel Amunt, que es produiria a 

principis de 2016, per tal de concretar usos i dinamització d’aquest nou espai.  

 Plaça Pastrana: s’estan fent trobades amb veïns i entitats per fer seguiment i 

propostes de millora per a la convivència i els usos a l’espai. Les accions que s’estan 

treballant en aquests moments son: intervenció d’un equip especialitzat en gestió de 

conflictes, millora de l’efectivitat de l’actuació de la Guàrdia Urbana, millora del servei 

de Neteja i inici d’inspeccions en determinats establiments de la zona. 

S’obre un torn d’intervencions sobre aquestes qüestions: 

 Frank Pérez, sobre la millora de la il.luminació de la Plaça Pastrana. 

 Un veí, sobre la necessitat d’un model de ciutat on la zona verda estigui millor 

repartida i no tan concentrada en determinades zones de la ciutat, com Tres Turons. 

 L’AAVV del Carmel, recordant que cada dimecres de 17:30 a 18:30 es fa concentració 

davant el CAP Carmel per protestar contra els retalls i reivindicar accions de millora de 

la salut al barri. 

 Elisabet Ponce (equip tècnic PDC Carmel Amunt), sobre la necessitat d’accions 

conjuntes en el camp de la salut comunitària i sobre la necessitat de donar continuïtat 

i resposta al procés per a la dinamització del Ranxo, tot procurant el màxim de 

participació de les veïnes i veïns de l’entorn.  

 Un veí, sobre la reforma de la Rambla del Carmel: creu que cal millorar-la però que 

potser no és prioritària una reforma integral, donat que hi ha punts del barri on cal 

actuar de manera més urgent. 

La Regidora agraeix les aportacions i explica que les prioritats les marcarem entre totes i tots 

en el marc del PAD.  

  



4. AVALUACIÓ DELS CONSELLS DE BARRI.  A càrrec de Pau Gonzàlez.  

El conseller tècnic comparteix les valoracions recollides durant la sessió respecte a la dinàmica 

i funcionament del Consell de Barri: 

 Cal major diversitat de temàtiques (excessiu protagonisme dels temes urbanístics). 

 Propostes de desglossament de temes per carrers. 

 Major informació d’aspectes generals del barri. 

 Silenci de mòbils durant les sessions. 

 Major accessibilitat. 

 Modificació de l’horari (programació de les sessions més aviat perquè hi hagi més 

participació). 

 Servei de ludoteca per a infants durant les sessions. 

Es demana si hi ha alguna proposta més en aquest punt i s’obre un petit torn d’intervencions.  

 Jesús Lois (membre de la comissió de seguiment) proposa que el Consell de Barri es 

faci trimestralment i que la comissió de seguiment tingui periodicitat mensual. 

 Una veïna intervé per reflexionar sobre la necessitat de respectar totes les 

intervencions i els torns de paraula. Opina que, sovint, tothom vol parlar del seu tema i 

no ens escoltem prou els uns als altres. 

 Una altra veïna demana com es pot contactar amb el Districte per a tractar temes 

individuals.  

El conseller tècnic explica que, per principis de 2016,  hi ha la proposta de fer un document on 

es recullin els espais i canals disponibles.  

Els resultats obtinguts en aquest apartat seran elaborats i retornats al Districte, incorporant-se 

al projecte de millora dels Consells de Barri. Així mateix, s’adjunta com a Annex 2 d’aquesta 

acta el resum del que va recollir Raons Públiques. 

 5.TORN OBERT DE PARAULES.  

En aquest punt, la Regidora explica que es donarà la paraula a aquelles veïnes i veïns que, a la 

prèvia del Consell, han omplert la butlleta sol·licitant intervenir.  

Resum d’intervencions: 

 Carlos Márquez, sobre la jubilació imminent d’una altra pediatra del CAP Carmel, sobre 

la necessitat de finalitzar les Escales d’Alguer (en el tram comprés entre Murtra i 

Santuari), sobre la necessitat de millorar la neteja de la zona de l’ascensor inclinat i 

sobre la necessitat de millorar la neteja dels parcs i espais infantils.  

o El gerent respon que es revisaran aquests temes i informa que està previst 

abordar la finalització d’aquest tram de les Escales. 

  



 Daniel Rosillo, sobre la necessitat d’habilitar accés a Can Xirot i a les instal.lacions del 

C.D Carmelo, a rel de l’inici de les obres a Mühlberg i a la Carretera del Carmel . També 

fa una reflexió sobre que cal escoltar els veïns i solucionar els problemes ja detectats i 

treballats en el Pla de Futur.  

o El conseller tècnic respon que està d’acord en que s’ha d’escoltar els veïns en 

tots els espais possibles i que, per a la elaboració del PAD, es parteix del Pla de 

Futur, però amb les revisions i actualitzacions necessàries. 

 Julio Centeno i José Francisco Senises, sobre la necessitat de millor informació i 

seguiment amb els veïns de les obres al carrer Mühlberg.  

o El gerent del Districte informa que duraran fins a setembre 2016, que s’han 

previst places d’aparcament alternatives a la Carretera del Carmel i que 

proposa comissió de seguiment de l’obra de Mühlberg (amb veïns i amb 

representació de l’AAVV del Carmel) per seguiment conjunt del 

desenvolupament dels treballs i propostes de correccions, si s’escau.  

 Isabel Prieto, sobre la necessitat d’eixamplar i millorar voreres de Passarell-Queixans, 

tot retirant els pals d’enllumenat que dificulten la mobilitat.  

o Es recull la demanda. 

 Alfonso Segura, sobre la reivindicació de canviar direccions al carrer Segimon per 

permetre accés als pàrquings i del canvi d’itinerari del bus 87 (temes ja tractats en 

anteriors Consells de Barri).  

o Se li contestarà directament. 

 Antonio González: demana informació del pressupost disponible per a poder prioritzar 

actuacions, alerta del perill d’un model de ciutat que prioritza les necessitats 

turístiques per sobre de les necessitats ciutadanes, i critica el procés seguit amb el 

tema de Tres Turons.  

o La Regidora explica que hi ha una proposta de pressupost del Govern, encara 

no aprovada. Es preveuen al voltant de 280 milions d’inversió per tota la 

ciutat. Afirma que es farà l’esforç de parlar de números quan es parli de 

qualsevol actuació. Respecte a Tres Turons, comenta que es reprèn el 

compromís i s’avançarà el màxim possible. Respecte al turisme i a les Bateries 

Antiaèries, explica que la intenció és dignificar la memòria antifeixista de la 

ciutat però sense caure en la massificació, per la qual cosa es vetllarà per 

controlar l’accés de vehicles i busos a l’espai.  

o El conseller tècnic intervé per informar que, respecte a les afectacions del 

Carmel, es vol entomar el tema per clarificar el planejament i que s’està citant 

als veïns i veïnes per estudiar els casos concrets i pensar els abordatges 

adequats en cada situació. 

 Eva, en representació de la Plataforma Horta vol Institut: explica els objectius de la 

Plataforma d’aconseguir un Institut a la Clota per a tots els barris de l’entorn, i anima a 

la participació en la mateixa.  

o Des del Govern s’expressa que s’està treballant amb la plataforma i que se li 

donarà tot el suport possible per aquesta iniciativa.  

 María Pilar Manzano, sobre l’arranjament del Passatge Ros.  

o Es pren nota per incorporar al procés del PAD. 



 Conrad Ramos, sobre la necessitat d’arranjament de la zona de Coves d’en Cimany i 

Passatge Ceuta.  

o El gerent contesta que, properament, es programarà una visita amb els veïns i 

amb els Serveis Tècnis del Districte. 

 M. Eugenia Suárez, sobre la necessitat de revisió dels criteris injustos d’atorgació de la 

targeta rosa.  

o La Regidora respon que és prioritat del govern revisar i ampliar la tarificació 

social del transport públic; el pressupost de l’any vinent preveu diners per 

congelació de tarifes i augment de la tarificació social. 

Altres intervencions: 

 Iván Galván (Grup Scout Makarenko): el grup treballa amb 120 nenes i nens, amb llista 

d’espera. No tenen espais apropiats per desenvolupar la seva tasca, que ara mateix 

porten a terme entre l’Espai Jove Boca Nord i el Centre Infantil La Torre. 

o El conseller tècnic respon que el govern és conscient de la situació i de la 

necessitat de trobar una solució. S’està treballant per abordar-ho. 

 Un veí felicita als veïns per la participació en la sessió; valora positivament la difusió 

que s’ha fet del Consell de Barri i la nova dinàmica engegada. Demana agilitat, 

aprofitar al màxim el temps del mandat per poder executar el PAD. 

 Frank Pérez (en nom de Carmel Comerç i Mercat del Carmel), sobre el què considera 

com actuacions poc apropiades per part de la Guàrdia Urbana del Districte en actes 

com el de l’encesa de les llums de Nadal d’enguany) i sobre la necessitat de revisar la 

normativa de terrasses. 

o El conseller tècnic respon que recull el comentari respecte a la Guàrdia 

Urbana, i respecte a les terrasses, informa que es tracta d’una normativa que 

s’està revisant a nivell de ciutat.  

 Frank Pérez , com vicepresident del Consell de Barri: demana participació de les veïnes 

i els veïns en la comissió de seguiment  perquè esdevingui un espai més obert i divers.  

 Antonio González, sobre la necessitat de finalització del carrer Llobregós. 

o Se li respon que és un tema a tractar en el marc del nou PAD. 

I sense més temes a tractar, la Regidora del Districte dóna per finalitzada la sessió a les 22:30 

hores. 

 

 

 

 

 



PENSEM EN TOT EL BARRI: EL CARMEL
 PROPOSTES I REIVINDICACIONS COL.LECTIVES-PER TREBALLAR PAM-PAD 
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TEMES DE MANTENIMENT
CURT TERMINI

ES
PA

I P
ÚB

LI
C,

 U
RB

A
N

IS
M

E,
 M

O
BI

LI
TA

T 
I H

A
BI

TA
TG

E

CA10 TENIM ZONES VERDES - FALTA SERVEIS I 
COMERÇOS A LA PART ALTA DEL BARRI.

CA04 TRES TURONS: DEBAT I INFORMACIÓ AMB ELS 
VEÏNS I VEÏNES SOBRE LES EXPROPIACIONS 

CA56 ESCOLA CAN CARABASSA - POTENCIAR GESTIÓ 
DEL TEMPS (MENJADOR)

CA15 REVISIÓ DE LA TARGETA ROSA I LES SEVES 
CONDICIONS.

CA17 FINALITZACIÓ D'OBRES ESCALES I ASCENSOR 
INCLINAT AL CARRER ALGUER-SANTUARI-MURTRA
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CA42 FER UN PLA DE MOBILITAT AL BARRI

CA40 ESPAI EL RANXO: 
- ACONDICIONAR EL LLOC EN FUNCIÓ DEL 

PROCÉS PARTICIPATIU. 
- DINAMITZAR EL LLOC COL·LECTIVAMENT PER 

MANTENIR-HO I DONAR UN BON US A L'ESPAI.
- USOS PER JOVES

CA09 C/MÜHLBERG: REVISAR TEMA APARCAMENT I 
CARRER EN MAL ESTAT.

CA13 FANALS DE LLUM ENVAEIXEN A 
C/PASSERELL 1-31 I C/QUEIXANS, A VORERES 
ESTRETES.

CA55 MESURES DE FOMENT DEL LLEURE I L’ESPORT EN 
LA FRANJA 12-16 ANYS. INCIDIR EN PROGRAMES 
ESPECÍFICS PER A JOVES.

CA14 MILLORAR LA FREQÜÈNCIA DEL BUS, 
ESPECIALMENT CAP DE SETMANA

CA43 TREBALLAR PER L’ACCESSIBILITAT AMB 
ASCENSORS, ESCALES MECÀNIQUES DE PUJADA I 
BAIXADA, I BUSCAR SOLUCIONS PER AQUELLS 
CARRERS ON LA PENDENT NO PERMET INSTAL·LAR 
ESCALES MECÀNIQUES.

CA32 SEGUIMENT MENSUAL O TRIMESTRAL DEL 
ESTAT DELS PARCS INFANTILS DEL BARRI.

CA37 LLOC PER GOSSOS.CA19 C/LLOBREGOS ES PRESENTAVA COM LA 
AVINGUDA DEL BARRI. NO SE ES VA FER AIXÍ.

CA35 PASATGE ROS: MILLORAR EL PAVIMENT - 
PEATONALITZACIÓ.

CA06 EVITAR LA POBRESA ENERGÈTICA LLEI 24/2015. 
ARTICULAR BARRI - CIUTAT

CA03 COMPLIR AMB ELS 63 PUNTS ACORDADATS 
PRÈVIAMENT EN LA REDACCIÓ DEL PLA DE FUTUR: 
Incloure punts 44 i 51

CA16 REVISAR I ACTUALITZAR PLANEJAMENT DE LES 
ESCALES PASSATGE FONT DE LA MULASSA AMB 
DOCTOR BOVÉ. AFECTATS DES DE 2008. 

CA58 FALTEN PLACES D’EDUCACIÓ SECUNDARIA. 
EXPLICACIÓ PLATAFORMA “HORTA VOL INSTITUT” DE 
DEMANDA D’EQUIPAMENT EDUCATIU A HORTA-
CLOTA-VALL D’HEBRÓN

CA60 FOMENTAR LA FORMACIÓ D’ADULTS 
(ALFABETITZACIÓ FUNCIONAL).AMB PERSPECTIVA DE 
GÈNERE

CA59 DÈFICIT DE SERVEIS SOCIALS AL BARRI.

CA23 C/ALGUER BRUTÍCIA PER HERBES EN 
ESCALES.

CA24 S’HA RETIRAT LA SENYAL DE PROHIBIT EL 
PAS AL C/LLOBREGÓS AMB PASSEIG MARE DE 
DEU DEL COLL..  RECUPERAR-LA.

CA05 ATURAR ELS DESNONAMENTS

CA50 VIGILAR EL PROBLEMA AMB ELS GOSSOS CA74 MESURES FORMATIVES I OCUPACIONALS PER A 
JOVES EN EL SECTOR DEL COMERÇ: ESCOLA-TALLER , 
D’OFICIS O SIMILAR; POTENCIAR LA FIGURA DE L’
APRENENT.

CA75 PLA DE DINAMITZACIÓ COMERCIAL: BOTIGUES 
TUTEL·LADES, ESTRATÈGIES DE MODERNITZACIÓ DELS 
ESTABLIMENTS I D’ADAPTACIÓ A LES NOVES 
TECNOLOGIES, MILLORA DE L’ACCESSIBILITAT,

CA18 FASE FINAL C.LLOBREGOS-SANTUARI

 
CA21 REVISAR ESCALES MECÀNIQUES AL CARRER 
AGUDELLS

C23 ACCESIBILITAT C.ALGUER DES DE C.MURTRA

CA45 REDUCCIÓ DE BARRERES ARQUITECTÒNIQUES.

CA62 G.S. MAKARENKO NECESSITEN UN LOCAL. 
TENEN MOLTS INFANTS I JOVES.

CA72 DINAMITZAR AMPA’S. FACILITAR 
INFORMACIÓ DELS SERVEIS.

CA78 SUPORT AL PUNT D'ACCIÓ CONTRA L'ATUR I 
TREBALL EN XARXA

CA52 FORMAR A LES ENTITATS AL VOLTANT DE LA 
PARTICIPACIÓ

CA02 FACILITAR TRÀMITS A ENTITATS.

CA76 SUPORT A LA FEDERACIÓ DE COMERCIANTS, 
TREBALL CONJUNT AMB LA RESTA DEL TEIXIT 
ASSOCIATIU…

CA70 -MÉS ACCIÓ PREVENTIVA I DE PROXIMITAT PER 
PART DE LA GUÀRDIA URBANA.

CA71 TREBALL A NIVELL DEL SISTEMA EDUCATIU PER 
PROMOCIONAR L’INTERRELACIÓ ENTRE INFANTS I 
FAMÍLIES DE PROCEDÈNCIES DIVERSES.

CA25 DIFICULTAT D'ACCES AL CAMP DE FUTBOL PER 
OBRES

CA27 CAMINS ESCOLARS (MARE DE DEU DEL COLL)

CA34 C/CONCA DE TREMP: PERILLOSA PER POSSIBLES 
CAIGUDES DE GENT MAJOR. CAL POSAR ESCALES A 
TOT EL CARRER.

CA22 PASSATGE DEL CEUTA: 
- NECESSITA ESCALES MECÀNIQUES DE PUJADA 

I BAIXADA O ASCENSOR. 
- BARANES SENSE MANTENIMENT.
- REVISAR VEGETACIÓ.
-  ESCALES MAL FETES I DETERIORADES.
-  FER PAS DE VIANANTS, SENYALITZACIÓ I 

PAVIMENTACIÓ.

CA26 CAL TREBALLAR LA CONNEXIÓ DEL BARRI AMB 
LA MUNTANYA PELADA

CA07 AFECTATS TURÓ DE LA ROVIRA, REUBICACIÓ A 
PISOS DE PROTECCIÓ OFICIAL. 

CA63 ADEQUAR L’EQUIPAMENT ESPORTIU SOTA LA 
RAMBLA DEL CARMEL

CA28 PLAÇA PASTRANA: MILLORAR IL·LUMINACIÓ

CA11 HABITATGES AFECTATS A C/CONCA I 
PASSERELL. REVISAR I ACTUALITZAR PLANEJAMENT. 

CA46 MILLORA DEL MANTENIMENT I NETEJA DELS 
ESPAIS QUE PERTOQUEN A PARCS I JARDINS; 
PLANTACIÓ D’ESPÈCIES QUE REQUEREIXIN POC 
MANTENIMENT, PER UN ÚS RACIONAL I SOSTENIBLE 
DELS RECURSOS.

CA33 MANCA D'INVERSIONS AL BARRI.

CA08 C/MÜHLBERG: HABITATGES AFECTATS AL PGM 
DONAR SOLUCIÓ PER LA SEVA POSSIBLE 
REHABILITACIÓ.

CA53 MILLORAR MECANISMES D'INFORMACIÓ 
ENTITATS-AJUNTAMENT.

CA65 MILLORAR ASSISTÈNCIA SANITÀRIA ALS ESPAIS 
ESPORTIUS (O REVISAR I AJUSTAR LA JA EXISTENT)

CA67 AMPLIACIÓ DE L’HORARI DE LA BIBLIOTECA 
DEL CARMEL EN ÈPOQUES D’EXÀMENS I DE 
VACANCES.

CA54 REFORÇAR ESPAIS DE COORDINACIÓ ENTRE 
ENTITATS DEL BARRI. PLA COMUNITARI, POSSIBLE 
COORDINADORA

CA68 RECICLATGE: MESURES QUE EL FACILITIN I L’
INCENTIVIN, SOBRETOT ENTRE LA GENT GRAN I 
FACILITAR ACCESSIBILITAT A LES PERSONES AMB 
DIVERSITAT FUNCIONAL.

CA01 ABANS DE CREAR UNA COORDINADORA, 
REFORMULAR I MILLORAR LA PARTICIPACIÓ DEL 
PLA COMUNITARI.

CA73 PROMOCIONAR L’EDUCACIÓ EN VALORS, EL 
TREBALL DE PROXIMITAT SOCIOEDUCATIU I LA 
REALITZACIÓ D’ACTIVITATS INTEGRADORES.

CA29 REPRENDRE PROJECTE "PLAÇA NOVA DEL 
CARMEL"

CA12 C/COVES D'EN CIMANY: 
- MILLORAR SENYALITZACIÓ
- PAVIMENTACIÓ ANTIGA EN MAL ESTAT
- COMUNICAR A EMPRESES DE GPS QUE TENEN 

ERRORS.
- INSTAL·LACIÓ DE PAPERERES, NETEJA D’

EXCREMENTS DE GOSSOS. 

CA61 CASAL DE BARRI A LA ZONA DE CARMEL CENTRE 
- BAIX CARMEL.

CA48 POTENCIAR L’ÚS CÍVIC DE LA RAMBLA DEL 
CARMEL MENTRE NO ES PRODUEIX LA REMODELACIÓ.

CA78 BOSSES DE TREBALL AL BARRI, DIVERSIFICADES 
PER SECTORS ECONÒMICS I D’EDAT

CA57 DEMANDA D’ESCOLA BRESSOL A L’ALT CARMEL.

CA49 ES PROPOSA QUE ES REPENSI EL MOBILIARI 
URBÀ EN CLAU D’AFAVORIR LA SOCIABILITAT I LES 
RELACIONS VEÏNALS
CA41 FER UN PLA DE MANTENIMENT COM PROJECTE 
GENERAL PEL BARRI 

G80 ARRANJAR ELS JARDINS DE FREDERICA 
MONTSENY.

CA36 FANAL EN FRONT DEL BAR DELÍCIAS AMB 
CONTADOR DE LLUM COLGAT+CAIXES 
ELÈCTRIQUES SENSE TAPA-CARRETERA DEL 
CARMEL.

CA39 EXECUCIÓ DEL PGM, LA ZONA S'ESTA 
DETERIORANT CADA VEGADA MÉS.(SOLARS BUITS, 
BRUTS, HABITATGES MAL ESTAT)

CA44 UNA BONA XARXA D’AUTOBUSOS DE BARRI PER 
MILLORAR LA CONNECTIVITAT INTERNA, CONNEXIÓ 
ENTRE METRO I MÜHLBERG (PERLLONGAMENT 119), 
INCREMENT DE FREQÜÈNCIA DE PAS DEL BUS 92.

CA51 MILLORA REC I NETEJA DELS CARRERS

CA79 SENSIBILITAT AMB EL TEMA DE TERRASSES 
AFECTADES PER NORMATIVA.

CA69 -GÈNERE: POTENCIAR LA PARTICIPACIÓ DE LES 
FAMÍLIES POSANT SERVEIS DE LUDOTECA A LES 
REUNIONS I ACTIVITATS;

CA47 IMPULSAR 2 PROJECTES PILOTS: UN DE 
MANTENIMENT D’ALGÚN ESPAI DE FORMA CONJUNTA I 
UN ALTRE DE JARDÍ URBÀ (SEGUINT EL MODEL DELS 
HORTS URBANS) A CÀRREC DE COL·LECTIUS AMB 
TEMPS DISPONIBLE.

CA64 SECTOR SANITARI: ATENCIÓ CONTINUADA I 
ESPECIALITZADA AL CAP DE MURTRA

CA30 JARDINS I CARRERS BRUTS

CA31 REVISAR CARRER RAMON ROCAFULL 

CA89 MOLÈSTIES PER INCIVISME AL TURÓ DE LA 
ROVIRA.

CA88 TREBALLAR L’ACOLLIDA INTEGRADORA A 
NOUVINGUTS 

CA87 REFORMA DE LA RAMBLA DEL CARMEL

CA84 HABILITAR ACCÉS A CAN XIROT I A LES 
INSTAL·LACIONS DE LA U.D. CARMELO.

CA85 OBRES AL CARRER MÜHLBERG: OBRIR COMISSIÓ 
DE SEGUIMENTCA82 CANVIAR DIRECCIONS AL CARRER SEGIMON PER 

PERMETRE ACCÉS ALS APARCAMENTS I CANVI D’
ITINERARI DEL BUS 87

CA83 EIXAMPLAR I MILLORAR VORERES DE 
PASSARELL - QUEIXANS

CA86 EL TURÓ DE LA ROVIRA ÉS DEL BARRI, NO DEL 
TURISME!

MOBILITAT 

URBANISME I PLANEJAMENT

MILLORA ESPAI PÚBLIC: ACCESIBILITAT, 
PAVIMENTACIÓ I MOBILIARI

HABITATGE

CA80 PLA D’ACCESIBILITAT-URBANITZACIÓ I MILLORA 
DE CARRERS 

CA38 SOLARS C/PASSERELL AMB RATES.

CA20 POTENCIAR LA PARTICIPACIÓ FEMENINA EN LES 
ACTIVITATS ESPORTIVES.



MILLOREM EL CONSELL DE BARRI (CB)
EL CARMEL

A
VA
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EVITAR REUNIONS CAÒTIQUES

LES CONVOCATÒRIES SIGUIN MOLT MES D'HORA

DESPRÉS

CAL QUE SIGUI UN ESPAI PER COMPARTIR 
TEMES DEL BARRI

CAL DIVERSIFICAR ELS TEMES, L'URBANISME 
NO ÉS L'ÚNIC TEMA A TREBALLAR

PRIMER DIR EL PRESSUPOST PEL BARRI I 
DESPRÉS PRIORITZEM.

CAL QUE ELS CONSELLERS DEL BARRI SIGUIN MOLT ACTIUS

CAL QUE ES FACI SEGUIMENT DEL PAM I PADFER-HO ACCESSIBLE A MÉS VEÏNES I VEÏNS

HA DISMINUÏT L’ASSISTÈNCIA A LES 
REUNIONS

PER RESPECTE, CAL SILENCIAR ELS MÒBILS

MILLOR HORARI: A LES 18H
REALITZAR UN CONSELL DE BARRI CADA 3 
MESOS I 1 COMISSIÓ DE SEGUIMENT CADA 
MES.

FER UNA COMISSIÓ DE SEGUIMENT MONOGRÀFICA DEL 
CARRER MÜHLBERG

LA DINAMITZACIÓ LA POT FER LA TÈCNICA DE 
BARRI AMB PERSONES DE LA COMISSIÓ DE 
SEGUIMENT.

QUE SIGUI MES PARTICIPATIU

DESGLOSSAR TEMES PER CARRERS DEL BARRI

AGILITZAR UN SISTEMA DE RESPOSTA A LES QUEIXES: EMAIL, 
TELÈFONS...

LES PERSONES NO S’ESCOLTEN ENTRE ELLES

CALDRIA MILLORAR LA INFORMACIÓ 
DISPONIBLE SOBRE ELS DIFERENTS ESPAIS DE 
PARTICIPACIÓ I CANALS DE COMUNICACIÓ 
CIUTADANIA-AJUNTAMENT DIFERENCIANT-
LOS I DONANT-LOS A CONÈIXER..

CONTROL DE LA DURADA DEL CONSELL DE 
BARRI. ALHORA, AUGMENTAR LA SEVA 
PERIODICITAT L'ANY.

CAL QUE SIGUI UN ESPAI DE GRUPS DE 
TREBALL QUE NEIXIN DE LES NECESSITATS 
DEL BARRI

ES PODRIA POSAR UNA BÚSTIA DE QUEIXES A 
L'ENTRADA.

AL CONSELL DE BARRI PARTICIPEN LES 
ENTITATS I PERSONES A TÍTOL INDIVIDUAL, 
CADASCUN TÉ NECESSITATS I DINÀMIQUES 
DIFERENTS, CALDRIA VEURE COM 
ORGANITZAR-HO.

SOL·LICITAR INFORMACIÓ SOBRE PROJECTES DEL 
BARRI

MES INFORMACIÓ AL CARRER SOBRE ELS TEMES QUE ES 
TRACTARAN AL CONSELL DE BARRI

L'AVALUACIÓ DEL CONSELL DE BARRI CONTINUAR-LA AMB 
LES ENTITATS DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DESPRÉS DEL 
CONSELL

TREBALLAR MÉS AMB LA AAVV

AL CONSELL DE BARRI NO S'HAN DE TRACTAR 
LES QUEIXES DE MANTENIMENT

SERVEI DE LUDOTECA PER A INFANTS 
DURANT LES SESSIONS DEL CONSELL DE 
BARRI


